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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Ylva Johansson (S)

2015/16:878 Varsel i Västerås

Starten på året har varit tuff i Västerås. I februari varslades 300 personer på 
Bombardier, och nyligen har även ABB meddelat att företaget kommer att 
genomföra ett effektivitetsprogram som innebär att vissa funktioner flyttas från 
Västerås till Tallinn och Krakow. Nu i fredags (den 26 februari) meddelade 
Rejlers i Västerås att de varslar 125 anställda varav ungefär ett sextiotal är 
anställda i Västerås.

Det är ett hårt slag mot Västerås då många arbetstillfällen försvinner. Man 
måste nu med krafttag arbeta för jobb i Västerås och se till att företag i Västerås 
kan växa och utvecklas.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga arbetsmarknadsminister Ylva 
Johansson: 

 

Avser ministern att planera in ett besök i Västerås för att aktivt arbeta med att 
finna nya lösningar för de varslade anställda i Västerås och hjälpa till med att 
hitta nya lösningar för att stärka näringslivet och arbetstillfällena i Västerås?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-29
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


